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ZAB.0012.4.3.2021 
 

Protokół nr 16/21 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 21 września 2021 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 21 
września 2021 roku o godzinie 1400 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz zaproszone osoby: Pana Piotra Chrzanowskiego – Naczelnika 
Wydziału Komunikacji oraz Pana Krzysztofa Góreckiego – Kierownika Referatu 
Administracji Architektoniczno – Budowlanej.   
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 15/21 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

8 czerwca 2021 r. 
5) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.   
6) Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu budownictwa w 2021 r.  
7) Sprawy różne. 
8) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek obrad komisji został przyjęty.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 15/21 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
8 czerwca 2021 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki  głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 15/21  z dnia 8 czerwca 2021 roku został przyjęty.  
 

5) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.   

 
Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali stosowną informację na 
posiedzenie komisji. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonej 
informacji? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.    
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi złącznik nr 4 
do niniejszego protokołu.   
 

6) Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu budownictwa 
w 2021 r.  

 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję i jednocześnie zapytał czy Kierownik 
przewiduje do końca roku gwałtowny wzrost wydawanych pozwoleń? 
Pan Krzysztof Górecki – Kierownik Referatu Administracji Architektoniczno – 
Budowlanej poinformował, że gwałtowny wzrost liczby złożonych wniosków o wydanie 
pozwolenia na budowę już widać z uwagi na to, że do 19 września br. obowiązywały przepisy 
przejściowe dotyczące formy projektu.  Dotychczas można było składać w starej formie  
projektu, czyli 4 projekty budowlane. W ostatnim tygodniu wpłynęło ok. 180 wniosków 
o pozwolenie na budowę. Na przełomie kilku lat, patrząc nawet na rok 2018, było 877 decyzji 
pozwolenia na budowę, a na dzień 20 sierpnia br. jest 829 decyzji. Wzrost jest gwałtowny. 
Prawdopodobnie do końca 2021 r. zostanie wydanych ok. 1300 decyzji. Referat działa 
sprawnie i takie są opinie interesantów. Do tej pory były wydane 4 decyzje odmowne. Tych 
decyzji jest mało. Jeżeli chodzi o liczby zgłoszeń, to te liczby utrzymują się na podobnym 
poziomie. Może być jednak sytuacja, że w roku 2021 będzie więcej zgłoszeń, bardzo dużo 
buduje się domków letniskowych.  
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, jak się przedstawia ilość pozwoleń z podziałem na 
gminy? 
Kierownik Referatu Administracji Architektoniczno – Budowlanej poinformował, że nie 
ma przy sobie zestawienia z podziałem na gminy. Najwięcej jednak wydaje się pozwoleń 
w gminach: Fabianki, Włocławek, Brześć Kuj., Lubanie. 
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 Radny Kazimierz Kaca powiedział, że w informacji są podane dane dotyczące ilości 
wydanych pozwoleń, decyzji z podziałem na: mieszkalne, letniskowe, gospodarcze, 
handlowe, elektrowni wiatrowe itd. Radnego najbardziej interesuje ile jest takich 
przemysłowych. Czy kierownik posiada takie dane?  
Kierownik Referatu Administracji Architektoniczno – Budowlanej poinformował, że 
jeżeli chodzi o liczbę  wydanych pozwoleń na typowo przemysłowe obiekty, to ciężko na to 
odpowiedzieć, bo w tej kwestii nie prowadziło się sprawozdania. Kierownik powiedział, że 
w tym roku 3 firmy ze strefy brzeskiej składały wniosek o zmianę pozwolenia. Było 
pozwolenie na budowę budynku typowo produkcyjnego, rozbudowa budynku predykcyjnego. 
Firma budowlana wystąpiła o pozwolenie i w tym roku w części już odebrali spawalnię. Była 
zmiana pozwolenia. W strefie Lubień Kuj. były 2 wnioski, pozwolenie na halę produkcyjna 
i 8 hal namiotowych;  budowa zakładu przetwórstwa rolno – spożywczego. Jeżeli jest 
konieczność, to stosowny materiał zostanie przygotowany za rok 2021. 
Przewodniczący Komisji poprosił o przygotowanie informacji dla wszystkich członków 
komisji.  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie budowy domów do 70 m2, tj. czy przyłącza 
gazowe, instalacje gazowe pozostają bez zmian, czy musi być pozwolenie na budowę czy na 
zgłodzenie?  
Kierownik Referatu Administracji Architektoniczno – Budowlanej poinformował, że 
jeżeli chodzi o instalację gazową, to pozostaje wszystko bez zmian. Instalacja zewnętrzna, 
czyli butla, jest możliwość zgłoszenia takiej inwestycji, tj. nie trzeba uzyskać pozwolenia na 
budowę. Jeżeli chodzi o wewnętrzną instalację gazową, to nadal pozostaje w kwestii 
uzyskania pozwolenia na budowę. Nie przewiduje się na razie w  tej sprawie zmian. Czytając 
informację Głównego Urzędu Nadzoru Budowlanego to takie budynki będą musiały 
prawdopodobnie uzyskać warunki zabudowy w gminach, tak jak jest w przypadku domków 
letniskowych.   
Radny Kazimierz Kaca zapytał, na którą instalację zewnętrzną czy wewnętrzna jest 
potrzebne pozwolenie na budowę?  
Kierownik Referatu Administracji Architektoniczno – Budowlanej poinformował, że 
zgodnie na zewnętrzną instalację gazową potrzebne jest zgłoszenie, zaś na wewnętrzną 
instalację gazową – pozwolenie na budowę. Inwestorzy jednak najczęściej wnioskują 
o pozwolenie na budowę.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu budownictwa 
w 2021 r.  
Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu budownictwa w 2021 r. 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Sprawy różne  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy chcieliby przedstawić wnioski, oświadczenia? 
Radni nie złożyli wniosków.  
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8)Zakończenie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji  w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 21 września 
2021 r. o godzinie 1425 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


